
 
 

 
 

 

Kraków, dnia 30 września 2020 roku 

 
Do  
Jacka Majchrowskiego  
Prezydenta Miasta Krakowa  
pl. Wszystkich Świętych 3-4 
30-004 Kraków  

 

Dotyczy:  w sprawie ochrony drzew na Bulwarach Wiślanych 

 

INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie! 

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

z późniejszymi zmianami (Dz. U. Nr 16, poz. 95), zwracam się do Pana z prośbą o udzielenie 

informacji dotyczącej ochrony zieleni na Bulwarach Wiślanych. 

Mieszkańcy Krakowa wyrażają zaniepokojenie wnioskami Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie 

o wyrażenie zgody na usunięcie drzew na Bulwarach Wiślanych. Jednocześnie oględziny drzew 

na Bulwarach (zwłaszcza na obszarze Bulwarów Kurlandzkiego, Inflandzkiego, Czerwińskiego) 

wykazują, że ich stan zdrowotny pogarsza się. Zły stan drzew oraz zagrożenie, jakie mogą 

tworzyć są spowodowane brakiem bieżącej pielęgnacji, leczenia drzew i ich zabezpieczania. Nie 

może być usprawiedliwieniem tej sytuacji deklarowany przez ZZM zamiar opracowania 

projektu remontu Bulwarów, ze względu na długotrwałą procedurę jego sporządzania, 

uzgadnianie ze służbami konserwatorskimi oraz na procedury przetargowe. 

W związku z powyższym zwracam się do Pana z następującymi pytaniami: 

1. Czy planowane jest wykonanie inwentaryzacji drzew na Bulwarach Wiślanych pod 



 
 

 
 

kątem ich stanu zdrowotnego, stabilności oraz możliwości ich zabezpieczenia i 

leczenia? 

2. Czy planowane są zabiegi pozwalające na ochronę tych drzew, w tym zabiegi leczenia 

i pielęgnowania ubytków, wzmocnienia mechanicznego, prac pielęgnacyjno-

zabezpieczających przy korzeniach, nawadniania, nawożenia drzew starszych? 

 

Z wyrazami szacunku, 
 

 
_________________________ 

Łukasz Gibała 

 


